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STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  Protokoll över styrelsemöte 
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.  3/2022 
 
Tid  18.1.2022 kl. 17:00 
Plats  Styrelserummet / Microsoft Teams 
 
Närvarande Emilia Sparf 
  Tobias Holmberg 
  Frans Grönholm 
  Matilda Dahlgren 
  John Käldman 
  Alexandra Hellstén 
  Clara Lumio 
  Hugo Back 
  Oliwer Grannas  
  Oskar Smeds 
  Ylva Ekamn  
 
1 § MÖTETS ÖPPNANDE 
 
 Mötet öppnades kl. 16:58. 
 
2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 
 
 Konstaterades. 
 
3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 
 Föredragningslistan kompletterades 
 
4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 
 
 Beviljades till Ylva Ekman 
 
5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
 Föregående protokoll godkändes.  
 
6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 
 Emilia Sparf 

●  Städning av styrelserummet 
● Canon möte  
● SHS märkes- och stipendienämndens möte 
● Möte med Emilia Winqvist 

 
 Tobias Holmberg 

●  Städning av styrelserummet 
● UU-skolning 
● Möte med Ida Havunto och Jennifer Holmberg 
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 Frans Grönholm 

● Städning av styrelserummet  
 

 
 Clara Lumio  

● Inga anmälningsärenden 
 

 John Käldman 
● Städning av stysserummet 
 

 Hugo Back 
● Inga anmälningsärenden 
 

 Alexandra Hellstén 
● Städning av styrelserummet 
 

 Oliwer Grannas 
● Städning av styrelserummet 

 
 Oskar Smeds 

● Städning av styrelserummet 
 

 Matilda Dahlgren  
● Städning av styrelserummet 

 
7 § CELLA NOVA 
 

 Förrådet är städat. Skräp borde föras till Stormossen. Vi deltar Boom City Approt 8.4.  
Brandsläckaren ska besiktas i september. Ben till nya borden diskuterades.  

  
8 § UTBILDNINGSPOLITIK 
 

 Möte med Jennifer och Ida från SHS, Tobias skall ha veckovisa möten med Ida. Påminnelse 
om att rösta i välfärdsområdesvalet. UU-utskottet har haft skolning, första mötet är på 
torsdag. Första Niord-möte nästa veckas tisdag, niordkontraktet skall gås igenom.  

 
9 § STUDIESOCIALT 
 

 Öppna ansökan till prepkursföreläsarna har inte gått som planerat pga infosshv mailen inte 
funkat. Ansökan till prepkursen skall också öppnas. 1.2. Matilda fixar ny banners och 
marknadsföringsmaterial. 

 
10 § EKONOMI 
 
 Dagssaldot nämndes. Nattfacket kan uppsägas via banken.  
 
11 § NÄRINGSLIV 
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 Möte med William från SHS på torsdag. Möte med Butcher&Banker angående samarbete. 
Jackor från MB-outlet finns att pröva i styrelserummet. Fått erbjudande av Björn Borg för 
styrelsekläder.  

 
12 § NÖTTE 
 
 Fixar styrelsekartan.  
 
13 § KULTUR 
 

 Klara har kollat runt på årsfestlokaler. Ansökningarna till ÅFK och Kulturutskottet har 
öppnats. Möte med Pia angående välmående veckan. Utbildning till jämställdhets&trakasseri 
ombudet. Intresseanmälan till exkursion diskuterades.  

 
14 § INFO & WEBB 
 

 Hemsidan uppdaterad och vissa saker ska ännu uppdateras. Styrelsepresentationerna är igång 
på instagram. Möjligt VES harvest samarbete diskutersades.  

 
15 §  PROGRAM 
 

 Vit januari-märket utlagt på Kide. Alkohol lagret ska kollas igenom. Fonakontrakter ska gås 
igenom och skicka om VIP-korten till fontana tillsammans med Hugo. Städa bakom baren.  

 
16 § INBJUDNINGAR  
 
 Boomi årsfest 4.3. Alexandra och Emilia deltar.  
 
17 § AKTUELLT  
 
 Samarbete med Ninni-verksamheten 
 Skattjakt 19.1. Release kl. 10:00 på instagram. Märken ska gömmas och en ledtråd skrivs.  
  
 UF-möte 

 Första mötesdatumet bestämd efter bokslutet är klart. Styrelsen 2022 skall närvara under 
första mötet.  

 
 Träff med SHS 
 Virtuell träff om inte restriktionerna lättar.  
 
 BTFCOWE2k22 
 Deltar.  
 
 Kylli 

 Kypä 2022 har blivit inhiberat. Ekonomits sommarjobbstjänst har uppdaterats. 
Sommarjobbsansökningar -> workshop på distans i februari. Kyllikaffe inte aktuellt för 
tillfället på grund av restriktionerna. Datum till skolning skall bestämmas, Emilia gör en 
doodle, kyllis skolning vid samma datum.  

 
 IB 
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 IB har slut på SSHV, Hanken och Ladyhank märken. Mera märken ska beställas, 100st SSHV 
och Hanken.  

  
18 § ÖVRIGA ÄRENDEN 
 
 SHVS hälsovårdsavgift 
 Påminnelse i måndagsmail och instagram.  
  
 Samkväm med Justus 
 Samkväm i februari eller mars. Bowling eller biljard.  
 
 
19 § NÄSTA MÖTE  
 

Nästa styrelsemöte hålls torsdag 27.1.2022 kl. 17:00 i styrelserummet / Microsoft Teams. 
 
20 § MÖTETS AVSLUTANDE  
 
 Mötet avslutades kl. 18:40 
 
 
  
 
 
                          
Emilia Sparf   Alexandra Hellstén  
Ordförande   Sekreterare 

 


